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This book represents a much-needed analytical survey of current theories of
nationalism by one of the leading authorities in the field. It contextualizes the new
insights into nationalism and its relationship with states and state-building on one
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hand, and ethnicity and ethnic revival on the other. Anthony Smith assesses the
contributions of key figures in the field. Given the extent of nationalist and ethnic
phenomena and the diversity of approaches which have been put forward, Smith's
accessible account will prove an indispensable guide.</P>
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still the best literature review of nationalism in the field. yet smith's differentiation of
modernist and postmodernist approaches of nationalism is at best obscure.

http://www.allinfo.top/jjdd


-----------------------------
其实我比较擅长研究primordialism...... modernism如此苦逼T^T

-----------------------------
大型合集版民族主义的书评。有用！

-----------------------------
全书基本上是对民族主义各代表流派理论内容的梳理与评价，非常全面系统
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书评

Anthony D
Smith不用我介紹了，大名鼎鼎的LSE(倫敦政經學院)教授，主要的研究領域是國族主義
、族群、國族文化史等。他所任教的LSE是全球重量級的國族主義研究學院，設立在該
校的ASEN更是首區一指的國族主義研究中心。
這一本書，Smith主要探討的議題是國族主義與現代主義之間...  

-----------------------------
Smith经常用来批评现代建构派的核心句子，如果说一切都是可以建构，强调nationalis
m的工具性，“怎么解释人民愿意为其国族捐躯血洒战场呢？”
即怎么可以否认nationalism源自天然的情感联系和共同体部分。 “Why would people
willingly to lay down their lives for their ...  
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